
 

        PROTOKÓŁ  NR   XX/08 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W TWARDOGÓRZE   

Z DNIA  27 CZERWCA  2008 ROKU 
 
  W Sesji udział wzięli radni Rady Miejskiej w Twardogórze, zgodnie z załączoną listą 
obecności ( Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu ) oraz Burmistrz 
Jan Dżugaj, Sekretarz Janina Czekajło, Radca prawny Urszula Jaszczak, Skarbnik Henryk 
Lisek, Główny Specjalista ds. planowania i analizy budżetu gminy Izabela Kłosowska, 
Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska Krzysztof Górecki 
oraz Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej Aleksander Król, sołtysi Gminy 
Twardogóra oraz redaktorzy gazet lokalnych. 
( Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.) 
 
Ad. pkt. I 
 
 Otwarcie Sesji 

 
 Otwarcia Sesji o godzinie 16.00 dokonała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – 
Beata Pięta słowami: „Otwieram XX Sesję Rady Miejskiej w Twardogórze” i oświadczyła, iż 
zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych, co stanowi quorum do 
podejmowania prawomocnych decyzji. 

  
Ad. pkt. II 
 
Informacja na temat porządku obrad 
 
 
Radni otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem o Sesji. (Załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu).  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Beata Pięta przedstawiła porządek Sesji. 
 
 
 
Porządek obrad: 
 

I. Otwarcie Sesji 
II. Informacja na temat porządku obrad 

III. Zatwierdzenie protokołu z XIX Sesji Rady Miejskiej 
IV. Sprawozdanie z pracy i informacje Burmistrza Miasta i Gminy Twardogóra 
V. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 
1. zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Chełstów na lata 2008-2015, 
2. zmiany uchwały nr XII/69/07 Rady Miejskiej w Twardogórze z dnia 26 października 

2007 roku w sprawie zgody na utworzenie na terenie Miasta i Gminy Twardogóra – 
obręb Chełstówek, podstrefy Wałbrzyskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej 
„INVEST-PARK”, 
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3. przystąpienia Gminy Twardogóra do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania (LGD) 
– „Partnerstwo dla Doliny Baryczy”, 

4. ustalenia sieci prowadzonych przez gminę Twardogóra publicznych przedszkoli  
i oddziałów przedszkolnych, 

5. ustalenia planu sieci oraz granic obwodów publicznych szkół podstawowych  
i gimnazjów prowadzonych przez gminę Twardogóra, 

6. zmian budżetu i w budżecie gminy na rok 2008, 
7. zmian Uchwały Nr XVII/104/04 Rady Miejskiej w Twardogórze z dnia 6 lutego  

2004 r. w sprawie „Wieloletniego Programu Inwestycyjnego na lata 2004-2008”, 
8. odwołania skarbnika Miasta i Gminy Twardogóra, 
9. powołania skarbnika Miasta i Gminy Twardogóra, 
10. zarządzenia wyborów uzupełniających do organu wykonawczego – sołtysa sołectwa 

Sosnówka, 
11. ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Twardogóra, 
12. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw nieruchomości  

z dotychczasowymi dzierżawcami, 
13. zatwierdzenia planu pracy Komisji Strategii i Rozwoju Rady Miejskiej  

w Twardogórze na II – gie półrocze 2008 roku, 
14. zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Twardogórze na  

II – gie półrocze 2008 roku, 
15. zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetowo - Finansowej Rady Miejskiej  

w Twardogórze na II – gie półrocze 2008 roku, 
16. stwierdzenie wygaśnięcia mandatu radnej Jolanty Krzywańskiej, 
 

VI. Interpelacje i zapytania 
VII. Wolne wnioski 

VIII. Zakończenie Sesji 
 
Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 
 
 
Ad. pkt. III 
 
Zatwierdzenie protokołu z XIX Sesji Rady Miejskiej 
 
Uwag i zapytań do protokołu z XIX Sesji Rady Miejskiej nie zgłoszono. 
 
W wyniku głosowania: 9 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się” przyjęto protokół 
z XIX Sesji Rady Miejskiej. 
 
 
Ad. pkt. IV 
 
Sprawozdanie z pracy i informacje Burmistrza Miasta i Gminy Twardogóra 
 
Sprawozdanie Nr 17/2008 z pracy Burmistrza radni otrzymali na piśmie. (Sprawozdanie 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Beata Pięta oznajmiła, że w okresie sprawozdawczym 
(Od 23.04.2008 do 24.06.2008) Burmistrz Miasta i Gminy wydał 33 zarządzenia. 
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Zarządzenia dotyczyły: 
1)  zakresu gospodarki nieruchomościami i ochrony środowiska 
2) spraw finansowych 
3) spraw oświatowych 
4) spraw różnych  
 
 
Nie zgłoszono żadnych uwag i zapytań do Sprawozdania Nr 17/2008 z pracy Burmistrza 
Miasta i Gminy Twardogóra.  
 
 
Burmistrz Jan Dżugaj poinformował, że pierwsze półrocze powinniśmy zakończyć saldem 
dodatnim na poziomie 3.906.000 zł. Mamy wysokie zaangażowanie, gdyż podpisaliśmy 
kontrakty na realizacje dużych inwestycji i remontów, stąd deficyt będziemy mieli na 
poziomie 366.000 zł. Jest to wynik finansowy wynikający z bilansu kasowego wykonania 
budżetu i wysokości środków zaangażowanych. Jesteśmy na ukończeniu kilku inwestycji, 
zakończyliśmy wykonywanie chodnika ciągu pieszego między ul. Długą a ul. Krzywoustego, 
kosztowało nas to 95.000 zł, również oświetliliśmy to przejście dla pieszych teraz to przejście 
jest bezpieczne. Kończymy generalny remont Miejskiego Przedszkola z Oddziałem Małego 
Dziecka w zakresie przebudowy dachu, remontu elewacji i zagospodarowania terenu, 
inwestycje zakończymy 25 sierpnia i kwota tej inwestycji będzie wynosiła 610.000 zł. 
Według naszej oceny prace są zaawansowane na etapie około 75 procent. W trakcie jest 
budowa dróg i infrastruktury technicznej w zakresie ulic: Klonowa, Topolowa, to zadanie 
powinno być zakończone w lipcu tego roku, planowana kwota tego zadania to 1.320.000 zł. 
Dobiega realizacji droga Sądrożyce-Chełstówek termin zakończenia przewidziany jest do  
15 lipca a koszt tej inwestycji to 690.000 zł. Kończymy drogę na ul. Krzywoustego od  
ul. Wielkopolskiej do rynku, koszt tego zadania to 600.000 zł a wartość zaawansowania to  
95 procent. Realizowane są chodniki w ciągach pieszych w całości na ul. Henryka Wiernego 
na osiedlu przy ul. Wrocławskiej, na ul. Grzybowej, na osiedlu przy ul. Leśnej, obydwa 
zadania będą zakończone w lipcu a wartość to 380.000 zł. Dobiega końca budowa hali 
sportowo-widowiskowej, to zadanie będzie kosztować 9.500.000 zł, do wydatkowania mamy 
jeszcze około 3.300.000 zł. Budujemy kanalizację sanitarną i deszczową na osiedlu za 
stadionem, ul. Sportowa, ul. Akacjowa, ul. Polna, ul. Kasztanowa, ul. Wierzbowa  
i ul. Bukowa, koniec jest przewidziany w lipcu a koszt 1.200.000 zł. Zakończyła się 
przebudowa rynku, rynek jest po odbiorze, w sumie kosztowało nas to 6.378.000 zł. 
Oczekujemy na zwrot pieniędzy, które powinniśmy otrzymać z Unii Europejskiej. Dotacja na 
to zadanie wynosiła ponad 4.000.000 zł. W sumie do końca lipca w ramach wydatków 
inwestycyjnych powinniśmy dokonać wydatków na około 8.000.000 zł. Gdy wykonamy te 
zadania to do końca sierpnia powinniśmy wydać około 14.000.000 zł z zaplanowanych  
19.000.000 zł. Jest kilka zadań, na które będziemy ogłaszać przetargi w miesiącu lipcu 
 i wrześniu. Będziemy prosić o dodatkowe spotkanie Komisji Strategii i Rozwoju w miesiącu 
lipcu. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Adamski przejął prowadzenie obrad. 
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Ad. pkt. V 
 
1. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Chełstów na 

lata 2008-2015. 
 
Projekt uchwały nr 1 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Burmistrz Jan Dżugaj wniósł o podjęcie uchwał od numeru 1 do 7 według treści, jakie były 
omawiane na posiedzeniu Komisji Strategii i Rozwoju.  
 
Komisja Strategii i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał od nr 1 do nr 7.  
 
 
Nie zgłoszono żadnych uwag i zapytań. 
 
Wynik głosowania: 11 głosów „za”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Adamski stwierdził, że Rada Miejska  
w Twardogórze w głosowaniu jawnym 11 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XX/141/08  
w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Chełstów na lata 2008-2015. 
 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
 
2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/69/07 Rady Miejskiej  

w Twardogórze z dnia 26 października 2007 roku w sprawie zgody na utworzenie na 
terenie Miasta i Gminy Twardogóra – obręb Chełstówek, podstrefy Wałbrzyskiej 
Specjalnej Strefy Ekonomicznej „INVEST-PARK”. 

 
Projekt uchwały nr 2 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
 
Nie zgłoszono żadnych uwag i zapytań. 
 
Wynik głosowania: 11 głosów „za”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Adamski stwierdził, że Rada Miejska  
w Twardogórze w głosowaniu jawnym 11 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XX/142/08  
w sprawie zmiany uchwały nr XII/69/07 Rady Miejskiej w Twardogórze z dnia  
26 października 2007 roku w sprawie zgody na utworzenie na terenie Miasta i Gminy 
Twardogóra – obręb Chełstówek, podstrefy Wałbrzyskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej 
„INVEST-PARK”. 
 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
 
3. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Twardogóra do Stowarzyszenia 

Lokalna Grupa Działania (LGD) – „Partnerstwo dla Doliny Baryczy”. 
 
Projekt uchwały nr 3 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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Nie zgłoszono żadnych uwag i zapytań. 
 
Wynik głosowania: 9 głosów „za” przy 2 głosach „wstrzymujących”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Adamski stwierdził, że Rada Miejska  
w Twardogórze w głosowaniu jawnym 9 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących” 
podjęła uchwałę Nr XX/143/08 w sprawie przystąpienia Gminy Twardogóra do 
Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania (LGD) – „Partnerstwo dla Doliny Baryczy”. 
 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 
 
4.  Projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez gminę Twardogóra 

publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych.  
 
Projekt uchwały nr 4 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
 
Nie zgłoszono żadnych uwag i zapytań. 
 
Wynik głosowania: 11 głosów „za”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Adamski stwierdził, że Rada Miejska  
w Twardogórze w głosowaniu jawnym 11 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XX/144/08  
w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez gminę Twardogóra publicznych przedszkoli  
i oddziałów przedszkolnych. 
 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 
 
5.  Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci oraz granic obwodów publicznych 

szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez gminę Twardogóra. 
  
Projekt uchwały nr 5 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja Strategii i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
 
Nie zgłoszono żadnych uwag i zapytań. 
 
Wynik głosowania: 11 głosów „za”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Adamski stwierdził, że Rada Miejska  
w Twardogórze w głosowaniu jawnym 11 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XX/145/08  
w sprawie ustalenia planu sieci oraz granic obwodów publicznych szkół podstawowych  
i gimnazjów prowadzonych przez gminę Twardogóra. 
 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
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6. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na rok 2008.  
 
Projekt uchwały nr 6 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja Budżetowo-Finansowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 
Nie zgłoszono żadnych uwag i zapytań. 
 
Wynik głosowania: 10 głosów „za” przy 1 głosie „wstrzymującym”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Adamski stwierdził, że Rada Miejska  
w Twardogórze w głosowaniu jawnym 10 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym” 
podjęła uchwałę Nr XX/146/08 w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na rok 2008. 
 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 
 
7. Projekt uchwały w sprawie zmian Uchwały Nr XVII/104/04 Rady Miejskiej  

w Twardogórze z dnia 6 lutego 2004 r. w sprawie „Wieloletniego Programu 
Inwestycyjnego na lata 2004-2008”. 

 
Projekt uchwały nr 7 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
 
 
Nie zgłoszono żadnych uwag i zapytań. 
 
Wynik głosowania: 10 głosów „za” przy 1 głosie „wstrzymującym”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Adamski stwierdził, że Rada Miejska 
 w Twardogórze w głosowaniu jawnym 10 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym” 
podjęła uchwałę Nr XX/147/08 w sprawie zmian Uchwały Nr XVII/104/04 Rady Miejskiej  
w Twardogórze z dnia 6 lutego 2004 r. w sprawie „Wieloletniego Programu Inwestycyjnego 
na lata 2004-2008”. 
 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
 
 
8.  Projekt uchwały w sprawie odwołania skarbnika Miasta i Gminy Twardogóra.  
 
Projekt uchwały nr 8 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
 
Burmistrz Jan Dżugaj powiedział, Pan Henryk Lisek urodził się w 1946 roku, w rodzinie 
gdzie patriotyzm i uczciwa praca była najwyższymi wartościami. W swoim 43-letnim stażu 
pracy, pracował na stanowisku skarbnika od 1990 roku, zawsze dyspozycyjny, kreatywny, 
otwarty na nowe innowacje, uczciwy. Jako kolega cieszy się wielką sympatią, służący 
pomocą. Zawsze powtarzał, że życie składa się z powitań i pożegnań. Szanowni Państwo, 
Wysoka Rado w związku z przejściem na emeryturę i złożonym wnioskiem o rozwiązanie 
umowyo pracę, wnoszę o odwołanie Henryka Liska z dniem 30 czerwca ze stanowiska 
Skarbnika Miasta i Gminy. 
 



 7

Komisja Strategii i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Skarbnik Henryk Lisek podziękował Panu Burmistrzowi za cenne słowa. Szanowni Państwo 
w dniu 28 czerwca 1990 Uchwałą Nr 11/3/90 zostałem powołany na stanowisko Skarbnika 
Miasta i Gminy. W dniu dzisiejszym w związku z przejściem na emeryturę z dniem  
30 czerwca 2008 zostałem odwołany ze stanowiska Skarbnika Miasta i Gminy. Chciałbym 
podziękować za kilkuletnią współpracę, za zaangażowanie, za to wszystko, co służyło dla 
dobra miasta, gminy i dobra ich mieszkańcom. Szanownym Państwu radnym życzę dalszej 
satysfakcji spełnienia mandatu radnego, dobrej atmosfery w wykonywaniu mandatu oraz 
owocnych obrad. Panu Burmistrzowi i Zastępcy Burmistrza pragnę podziękować za zaufanie 
jakim mnie obdarzyli, za wyrozumiałość i otwartość. Cieszę się z nominacji Pani Izabeli 
Kłosowskiej, i składam serdeczne gratulacje. Życzę ci Izabelo wszelkiej pomyślności w życiu 
osobistym i zawodowym, wierzę, że radni dokonają dobrego wyboru. Pragnę podziękować 
Pani Sekretarz, Pani Radcy Prawnemu, wszystkim kierownikom urzędu i jednostek gminnych 
oraz sołtysom za współpracę. Moją wypowiedź chciałbym zakończyć mottem „Żyjemy 
naprawdę wtedy, kiedy cieszymy się ludzką życzliwością i serdecznością”. 
 
Dyskusja  
 
Radny Liviu Pecican dodał, biorąc pod uwagę uczciwość Skarbnika szkoda, że odchodzi na 
emeryturę, wolałbym usłyszeć, że będzie nadal z nami pracował. 
 
 
Wynik głosowania: 10 głosów „za” przy 1 głosie „wstrzymującym”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Adamski stwierdził, że Rada Miejska  
w Twardogórze w głosowaniu jawnym 10 głosami „za” przy 1 głosie wstrzymującym podjęła 
uchwałę Nr XX/148/08 w sprawie odwołania skarbnika Miasta i Gminy Twardogóra. 
 
Po podjęciu projektu uchwały Burmistrz Jan Dżugaj oraz Przewodniczący Rady Miejskiej 
wręczyli kwiaty dziękując Skarbnikowi Henrykowi Liskowi za wieloletnią współpracę. 
 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 
 
 
9.  Projekt uchwały w sprawie powołania skarbnika Miasta i Gminy Twardogóra.  
 
Projekt uchwały nr 9 stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 
 
Burmistrz Jan Dżugaj wniósł o powołanie na stanowisko Skarbnika Miasta i Gminy Panią 
Izabelę Kłosowską z dniem 1 lipca 2008 roku. Pani Izabela Kłosowska nie urodziła się  
w Twardogórze lecz w Chełmnie, jednak późniejszy okres życia spędziła w Twardogórze 
kończąc szkołę podstawą i szkołę średnią ekonomiczną. Posiada wyższe studia magisterskie 
ukończone na wydziale zarządzania i informatyki na Akademii Ekonomicznej we Wrocławiu 
o kierunku rachunkowość i finanse. Ukończyła niezbędne szkolenia i kursy w zakresie 
rachunkowości budżetowej, analizy i planowania oraz kontroli finansów publicznych.  
W latach 1993-2000 pracowała w Banku PKO w oddziale w Oleśnicy. Od roku 2000 pracuje 
w urzędzie na stanowisku inspektora ds. planowania i analizy budżetu gminy. Jest osobą 
dyspozycyjną, koleżeńską, samokrytyczną. Posiada wykształcenie oraz wiedzę teoretyczną  
i praktyczną, którą zdobyła podczas wieloletniej pracy zawodowej, dlatego przedstawiam tą 
kandydaturę na stanowisko Skarbnika Miasta i Gminy Twardogóra. Proszę o pozytywne 
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rozpatrzenie tego wniosku. Burmistrz zapytał Panią Izabelę Kłosowską czy wyraża zgodę na 
zajęcie stanowiska Skarbnika Miasta i Gminy Twardogóra? 
 
Pani Izabela Kłosowska wyraziła zgodę na zajęcie stanowiska Skarbnika Miasta i Gminy 
Twardogóra.  
 
Komisja Strategii i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
 
Nie zgłoszono żadnych uwag i zapytań. 
 
Wynik głosowania: 11 głosów „za”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Adamski stwierdził, że Rada Miejska  
w Twardogórze w głosowaniu jawnym 11 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XX/149/08  
w sprawie powołania Skarbnika Miasta i Gminy Twardogóra. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Adamski pogratulował Pani Izabeli Kłosowskiej 
oraz stwierdził, że jednogłośność świadczy o pełnej akceptacji rady zajęcia stanowiska 
Skarbnika Miasta i Gminy przez Panią Izabelę Kłosowską. 
 
Burmistrz Jan Dżugaj pogratulował Pani Izabeli Kłosowskiej i życzył aby ta praca sprawiała 
przyjemność.  
 
Pani Izabela Kłosowska podziękowała i powiedziała, że ma nadzieje, że nikogo nie zawiedzie  
i obiecała, że dołoży wszelkich starań żeby było tak jak za czasów Pana Henryka a może 
wiele rzeczy da się zrobić jeszcze lepiej. 
 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 
 
 
10.  Projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających do organu 

wykonawczego – sołtysa sołectwa Sosnówka. 
 
Projekt uchwały nr 10 stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 
 
Pani Sekretarz Janina Czekajło poprosiła o podjęcie projektu uchwały, który był omawiany 
szczegółowo na posiedzeniu Komisji Strategii i Rozwoju. 
 
Komisja Strategii i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
 
Nie zgłoszono żadnych uwag i zapytań. 
 
Wynik głosowania: 11 głosów „za”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Adamski stwierdził, że Rada Miejska  
w Twardogórze w głosowaniu jawnym 11 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XX/150/08 
 w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających do organu wykonawczego – sołtysa 
sołectwa Sosnówka. 
 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 
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11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy 

Twardogóra. 
 
Projekt uchwały nr 11 stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Adamski poinformował, że projekt został szeroko 
omówiony i uargumentowany na posiedzeniu Komisji Strategii i Rozwoju. Oprócz tego, że 
zmieniły się tabele wynagrodzeń pracowników samorządowych, co jest pośrednim powodem 
podwyżki, zwrócił uwagę na dużą operatywność Burmistrza Miasta i Gminy Twardogóra. 
Dochody w 2004 roku kształtowały się na poziomie 21.500.000 zł natomiast  
w 2007 r. dochody były na poziomie 44.000.000 zł, to są dochody głównie z pozyskiwania 
środków z Unii Europejskiej. W 2004 roku na inwestycje i remonty wydaliśmy ponad 
6.000.000 zł a w 2007 roku było to ponad 11.000.000 zł. Widać jak duża jest dynamika 
wydatków na remonty, prawie dwukrotna w ciągu czterech lat. Proszę o przyjęcie projektu 
uchwały. 
 
Komisja Strategii i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
 
Nie zgłoszono żadnych uwag i zapytań. 
 
Wynik głosowania: 8 głosów „za” przy 3 głosach „wstrzymujących”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Adamski stwierdził, że Rada Miejska  
w Twardogórze w głosowaniu jawnym 8 głosami „za” przy 3 głosach „wstrzymujących” 
podjęła uchwałę Nr XX/151/08 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta  
i Gminy Twardogóra. 
 
Burmistrz Jan Dżugaj podziękował za przyjęcie projektu uchwały. To, co osiągnąłem 
powinno być jeszcze lepsze. Proszę mi wierzyć, że to wynagrodzenie zobowiązuje do bardzo 
dobrej pracy na rzecz naszych mieszkańców ku zadowoleniu nas wszystkich. 
 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 
 
 
12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw 

nieruchomości z dotychczasowymi dzierżawcami. 
 
Projekt uchwały nr 12 stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 
 
Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska Krzysztof Górecki 
powiedział, projekt był omawiany szczegółowo na posiedzeniu Komisji Strategii i Rozwoju. 
Proszę o przyjęcie projektu uchwały.  
 
Komisja Strategii i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
 
Nie zgłoszono żadnych uwag i zapytań. 
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Wynik głosowania: 11 głosów „za”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Adamski stwierdził, że Rada Miejska  
w Twardogórze w głosowaniu jawnym 11 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XX/152/08  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw nieruchomości  
z dotychczasowymi dzierżawcami. 
 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 
 
 
13. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Strategii i Rozwoju 

Rady Miejskiej w Twardogórze na II – gie półrocze 2008 roku. 
 
Projekt uchwały nr 13 stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Mieczysław Kowalski poinformował, że projekt 
był omawiany na posiedzeniu Komisji Strategii i Rozwoju. Proszę o przyjęcie projektu 
uchwały. 
 
Komisja Strategii i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
 
Nie zgłoszono żadnych uwag i zapytań. 
 
Wynik głosowania: 11 głosów „za”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Adamski stwierdził, że Rada Miejska  
w Twardogórze w głosowaniu jawnym 11 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XX/153/08  
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Strategii i Rozwoju Rady Miejskiej  
w Twardogórze na II – gie półrocze 2008 roku. 
 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 
 
 
14. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Twardogórze na II – gie półrocze 2008 roku. 
 
Projekt uchwały nr 14 stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Hnat powiedział, projekt był omawiany na 
posiedzeniu Komisji Strategii i Rozwoju. Proszę o przyjęcie projektu uchwały. 
 
Komisja Strategii i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały.  
 
 
Nie zgłoszono żadnych uwag i zapytań. 
 
Wynik głosowania: 10 głosów „za” przy 1 głosie „wstrzymującym”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Adamski stwierdził, że Rada Miejska  
w Twardogórze w głosowaniu jawnym 10 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym” 
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podjęła uchwałę Nr XX/154/08 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Twardogórze na II – gie półrocze 2008 roku. 
 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 
 
 
15. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetowo  

- Finansowej Rady Miejskiej w Twardogórze na II – gie półrocze 2008 roku. 
 
Projekt uchwały nr 15 stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Beata Pięta poinformowała, że projekt uchwały był 
omawiany na posiedzeniu Komisji Strategii i Rozwoju. 
 
Komisja Strategii i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały.  
 
 
Nie zgłoszono żadnych uwag i zapytań. 
 
Wynik głosowania: 10 głosów „za” przy 1 głosie „wstrzymującym”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Adamski stwierdził, że Rada Miejska  
w Twardogórze w głosowaniu jawnym 10 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym” 
podjęła uchwałę Nr XX/155/08 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetowo - 
Finansowej Rady Miejskiej w Twardogórze na II – gie półrocze 2008 roku. 
 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 
 
 
16. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenie wygaśnięcia mandatu radnej Jolanty 

Krzywańskiej. 
 
Projekt uchwały nr 16 stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Adamski poinformował, że Radna Jolanta 
Krzywańska z dniem 30 kwietnia złożyła pisemnie mandat radnego. Projekt uchwały został 
przedstawiony na posiedzeniu Komisji Strategii i Rozwoju. Proszę o przyjęcie projektu 
uchwały. 
 
Komisja Strategii i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały.  
 
 
Nie zgłoszono żadnych uwag i zapytań. 
 
Wynik głosowania: 11 głosów „za”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Adamski stwierdził, że Rada Miejska 
 w Twardogórze w głosowaniu jawnym 11 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XX/156/08  
w sprawie stwierdzenie wygaśnięcia mandatu radnej Jolanty Krzywańskiej. 
 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu. 
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Ad. pkt. IX 
 
Interpelacje i zapytania radnych 
 
Radny Piotr Kozioł powiedział, 22 kwietnia zwróciłem się na piśmie do Pana 
Przewodniczącego Rady Miejskiej. Zadałem trzy pytania, otrzymałem dwie odpowiedzi 
niepełne, do dnia dzisiejszego na jedno pytanie nie otrzymałem odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Adamski poprosił, aby radny zwrócił się pisemnie 
z wnioskiem oraz wyjaśnił, że na pismo radnego udzielił odpowiedzi w takiej formie na ile 
posiada informacje. 
 
Radny Wojciech Maślak podkreślił, że zwrócił się do Kierownika Referatu Infrastruktury 
Technicznej Aleksandra Króla o remonty dróg w miejscowości Domasławice. Raz  
w tygodniu byłem w biurze u Pana Aleksandra Króla, minęły 3 miesiące nie jest zrobione 
nawet 50 m drogi, kiedy będzie remont zaczęty? 
 
Burmistrz Jan Dżugaj odpowiedział, w tym roku dostaliśmy nauczkę, corocznie 
przeprowadzamy przetargi na wykonawstwo dróg na wywożenie materiałów itd. 
Postępowanie wygrała firma z Wrocławia, która była najtańsza. Zaczął się kłopot, jest duże 
opóźnienie, ponieważ firma nie podjęła się remontu. Następną procedurą ma być  
ponowny przetarg. Przepraszam mieszkańców, od połowy lipca prace powinny być 
rozpoczęte. 
 
Ad. pkt. X 
 
Wolne wnioski 
 
Przewodniczący Rady sołeckiej Jan Kukuła złożył wniosek dotyczący przystanku na Trzech 
Chałupach dla dzieci oraz poprosił Pana Przewodniczącego Rady Miejskiej o odczytanie listu 
otwartego do rady. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Adamski powiedział, Państwo radni zostali 
poinformowani o tym liście na posiedzeniu Komisji Strategii i Rozwoju. 
 
Burmistrz Jan Dżugaj przyjął wniosek dotyczący przystanku. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Adamski nie udzielił głosu Przewodniczącemu 
Rady sołeckiej Janowi Kukule. 
 
Sołtys sołectwa Olszówka Andrzej Kuziela również poprosił o odczytanie listu otwartego do 
rady podczas sesji.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Adamski stwierdził, że wniosek odczytanie listu 
został już złożony przez Pana Jana Kukułę oraz powtórzył, że list został odczytany na 
posiedzeniu Komisji Strategii i Rozwoju, w związku z powyższym stwierdzam, że Pana 
wniosek dotyczy tej samej sprawy a zatem proszę o składanie ewentualnie innych wniosków. 
Jeżeli Państwo chcą to proszę list przekazać gazetom, ja nie pozwolę zastraszać radnych a to 
Państwo czynicie, nie pozwolę także na zakłócanie prac podczas sesji. 
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Ad. pkt. XI 
 
Zakończenie Sesji 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad około godziny 17.00 Przewodniczący Rady Miejskiej 
Stanisław Adamski zamknął Sesję słowami „Zamykam XX Sesję Rady Miejskiej  
w Twardogórze”. 
 
 
 
             Przewodniczący Rady Miejskiej 
Protokołowała:  
 
Sylwia Dulik 
           Stanisław  Adamski 
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